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S P R A W O Z D A N I E  B U R M I S T R Z A   

z działalności pomiędzy sesjami za okres od 10 czerwca 2015 r. do 10 lipca 2015 r. 

 

- 11 czerwca – w Zajeździe "Jaś Wędrowniczek" uczestniczyłem w międzynarodowej 

konferencji pn.: Opieka Paliatywna XXI Wieku" zorganizowana przez NZOZ  

w Brzozowie. 

  

- 12 czerwca – na zaproszenie Starosty Krośnieńskiego z radnymi i Panią Skarbnik 

uczestniczyliśmy w Bóbrce w uroczystości z okazji 25 - lecia samorządu terytorialnego. 

  

- 13 - 14 czerwca – odbył się w Rymanowie Zdroju - organizowany przez PST "Stomil" - 

Piknik Zdrowotny, w którym uczestniczyła m.in. młodzież z naszych szkół gimnazjalnych. 

 

- 14 czerwca – uczestniczyliśmy razem z Z-cą Burmistrza w kolejnej edycji "Biegu do źródeł". 

W imprezie organizowanej przez TS "Tytus" w Rymanowie Zdroju wzięła udział blisko 100 

dzieci i młodzieży. 

 

- 15 czerwca – w Krakowie odbyło się posiedzenie Zarządu SGU RP, w którym 

uczestniczyłem. Podczas posiedzenia omawiano bieżące sprawy dotyczące gmin 

uzdrowiskowych. 

 

- 18 - 19 czerwca – w Solinie odbyła się konferencja zorganizowana przez PSST w Rzeszowie. 

Takie spotkania odbywają się 2 razy do roku. Podczas spotkań omawiane są  bieżące sprawy 

związane z działalnością samorządową. 

 

- 20 - 21 czerwca – odbyły się uroczystości związane z 70 - leciem naszego rymanowskiego 

liceum. W przygotowanie uroczystości zaangażowanych było wiele osób - na czele  

z dyrektorem szkoły. Uczestnicy uroczystości z uznaniem wyrażali się o organizatorach.  

W zjeździe absolwentów wzięło udział ponad 300 osób. 

 

- 23 czerwca – w sali konferencyjnej urzędu gminy odbyło się spotkanie z delegacją 

samorządową z Ukrainy z Zakarpacia. Razem z Z-cą Burmistrza przybliżyliśmy sprawy 

związane z funkcjonowaniem samorządu gminnego. Ukraina swoją reformę samorządową ma 

oprzeć się na wzorcach polskich.  

 W tym samym dniu uczestniczyłem w umówionym spotkaniu z Marszałkiem 

Władysławem Ortylem. Podczas spotkania kolejny już raz wnioskowałem o zwiększenie 

zakresu robót na DW 887 w okolicach Deszna i Królika Polskiego, jak również wnioskowałem 

o przebudowę całej DW 887 Brzozów - Rymanów - Daliowa. 

 

- 25 czerwca  – odbyło się Forum Oświatowe w Rzeszowie - podczas konferencji omawiano 

sprawy dotyczące planowanych zmian w prawie oświatowym. 

 

 

 

 



2 

 

 

 

- 26 czerwca  – uczestniczyłem w zakończeniu roku szkolnego w rymanowskim gimnazjum  

i liceum, Z-ca Burmistrza uczestniczył w uroczystości w Posadzie Górnej. Złożyliśmy 

okazjonalne życzenia nauczycielom i uczniom. 

 W godzinach popołudniowych odbyło się na wniosek związków zawodowych 

działających w Uzdrowisku Rymanów S.A. spotkanie dotyczące omówieniu trudnej sytuacji  

w Firmie, która jest największym zakładem pracy na terenie naszej gminy. W spotkaniu 

uczestniczyli też radni - przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej. Związkowcy prosili 

Burmistrza Gminy Rymanów o pośredniczenie w kontaktach z Zarządem Uzdrowiska. 

 

- 28 czerwca  – odbył się festyn "To już lato" - impreza organizowana od wielu lat 

rozpoczynająca tradycyjnie sezon letni w Rymanowie Zdroju. 

 

- 29 czerwca  – w godzinach porannych - razem z Przewodniczącą Rady Miejskiej Krystyną 

Przybyłą - Ostap oraz Z-cą Burmistrza Janem Materniakiem odbyliśmy spotkanie z Zarządem 

Uzdrowiska - podczas, którego poinformowałem Panią Prezes Iwonę Olejnik oraz Stanisława 

Lechowicza o piątkowym spotkaniu ze Związkowcami oraz o docierających do nas 

niepokojących informacjach związanych z funkcjonowaniem Uzdrowiska Rymanów S.A. 

Zaproponowałem ww. spotkanie z radnymi celem omówienia spraw związanych  

z funkcjonowaniem Firmy. Pani Prezes miała zdecydować o ewentualnym zorganizowaniu 

spotkania - po spotkaniu u Marszałka Województwa Podkarpackiego, które odbyło się  

30 czerwca. Na razie w tej sprawie nikt z Zarządu Uzdrowiska nie składał żadnych propozycji 

spotkania.  

 Razem z Z-cą Burmistrza uczestniczyliśmy w spotkaniu z Komendantem i Z-cą 

Komendanta PSP w Krośnie. Podczas spotkania omówiliśmy sprawy współpracy w zakresie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego i funkcjonowania jednostek w KSRG. 

   

- 30 czerwca - odbyłem spotkanie z Z-cą Przewodniczącego Komisji Krajowej NSZZ 

"Solidarność" - Tadeuszem Majchrowiczem - tematem spotkania było omówienie spraw 

związanych z sytuacją  w Uzdrowisku sygnalizowaną przez Związkowców. Nadmieniam, że 

powstał w Uzdrowisku kolejny Związek Zawodowy NSZZ "Solidarność", do którego też 

zapisała się część załogi Uzdrowiska Rymanów S.A. 

 

- 3 lipca - uczestniczyłem w nadzwyczajnym zebraniu sprawozdawczo - wyborczym KS 

"Start" w Rymanowie. Podczas zebrania dotychczasowy Zarząd złożył dymisję - natomiast 

wybrany został nowy - w 11 osobowym składzie. Nastąpiła zmiana pokoleniowa - młodzi 

ludzie wybrani do Zarządu zadeklarowali chęci do pracy - na rzecz klubu z prawie 80 - letnią 

historią. Mam nadzieję, że poprawi się organizacja działalności Klubu jak również i wyniki - 

czego życzę działaczom Startu.   

 

- 4 lipca - w Krościenku Wyżnym odbyła się uroczystość 20 -lecia utworzenia gminy, w której 

na zaproszenie brałem udział. 

 

- 4 - 5 lipca - odbyła się II edycja Festiwalu im. Hanki Ordonówny w Rymanowie Zdroju przy 

pięknej pogodzie i licznie zgromadzonej widowni w Parku nad Czarnym Potokiem. 
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- 6 lipca - odbyło się wspólne posiedzenie połączonych komisji stałych Rady Miejskiej - przed 

dzisiejszą sesją. 

 

- 7 lipca – gościliśmy w sali narad urzędu gminy 30 - osobową grupę fotografików z całej 

Polski, którzy przyjechali na tygodniowy plener pn. Rymanów 2015. Fotograficy 

zakwaterowali się w Hotelu Bog - Mar w Rymanowie. Planowana jest też wystawa 

poplenerowa w Galerii Zdrój. 

 

- 9 lipca - odbyła się coroczna Gala "Młode Orły", podczas której uhonorowaliśmy dyplomami 

i nagrodami najlepszych 65 uczniów naszych szkół.  

 

 - 10 lipca – tj. w dniu dzisiejszym odbywa się Sesja Rady Miejskiej w Rymanowie.  

     

              

           Burmistrz Gminy Rymanów 

          

                  WOJCIECH FARBANIEC   

 

 

 

 

 

 

Wykaz postępowań z zakresu zamówień publicznych realizowanych  

od dnia  09.06.2015 r. do 09.07.2015 r. 

 

 

1. Remont drogi na dz. nr ewid. 894 w Króliku Polskim w km 0+700 – 1+700;                

1000 mb x 3,00 m. Przebudowa i remont bieżący dróg na terenie Gminy Rymanów.  

Postępowanie prowadzone w trybie przetargu nieograniczonego. 

Termin składania ofert został ustalony na dzień 20.07.2015r. 

 

 

 

 

 


